
1. 后挡泥板安装  （Step1：Rear fender installation） 

将后挡泥板的孔位为准车架上的螺丝孔位，放入螺丝然后拧紧 

（Align the screw holes of the rear fender with the screw holes on the 

frame, put the screws and tighten） 

 

 

               ① 

2. 手把安装    （Step2：Handle installation） 

先将图 2 的四个螺丝转出，放入手把杆并对准孔位（图 3），拧紧螺丝 

（First turn out the 4 screws(picture 2) then put the handlebar and 

tighten the screws） 
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3. 大灯安装      （Step3：Headlight installation） 

将大灯的卡扣扣在手把杆上（图 4），并拧紧螺丝（图 5） 

（Fasten the buckle of the headlight on the handlebar (Picture 4) and 

tighten the screws (Picture 5) 
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4. 手把的螺丝   （Step4：Handle screw） 

手把的螺丝是松动的，骑行前请先拧紧 

（The screws on the handle is loose, please tighten it before riding） 
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5. 座椅安装       （Step5：Seat installation） 

请先拆下座椅下的铁架，将铁架对准滑板车座椅螺丝的孔位，放入螺丝拧紧 

（first remove the iron frame under the seat,then align the screw holes of 

iron frame with the screw holes of the scooter seat and tighten the screws） 
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将座椅上的螺丝对准铁架的孔位，放入螺帽并拧紧 

（Align the screws on the seat with the screws holes of the iron frame, 

put in the nuts and tighten） 
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